
Pozni podatki - ovira za uspešno akcijo
»Vse težave, s katerimi se je

gospodarstvo srečevalo v letu
1982, se v še bolj akutni obliki
nadaljujejo tudi v letošnjem
letu. Obseg proizvodnje bomo
mogli ohraniti samo s tem, da
si organizacije združenega de-
la zagotovijo ustrezne surovi-
ne in repromaterial za svojo
proizvodnjo v okviru repro-
dukcijskih verig in z vključe-
vanjem znanstvenorazisko-
valnega dela ter inovacijske
dejavnosti v svojo tehnologijo
dela. Pogoje za to pa si listvar-
jajo delavci sami v OZD in v
okviru lastnih reprodukcij-
skih celot«

S tem odstavkom je zapopa-
deno vse, kar smo lahko ura-
dno zaznali o gibanju gospo-
darstva občine Ljubljana
Center v-prvih mesecih letoš-
njega leta in to na zasedanju
zborov združenega dela ob-
činske skupščine 25. aprila.
Razprava je tekla o gospodar-
jenju v preteklem letu.

O gradivu, ki so ga dobili
delegati občinske skupščine,
je pred tem že razpravljalo tu-
di predsedstvo občinske kon-
ference SZDL. Med kritično
razpravo so člani predsedstva
- zavedajoč se težkih gospo-
darskih razmer - menili, da
govorimo o gospodarjenju v
preteklem letu nekoliko poz-
no. Za učinkovito akcijo in

ukrepe bi morali imeti na vo-
ljo tekoče podatke, ne pa ti-
ste, ki so stari štiri mesece in
celo več. Res je, da so točni in
aktualni podatki težko doseg-
ljivi zaradi uveljavljenega si-
stema zbiranja prek statistike
in SDK. Kljub temu pa najbrž
ne bi bilo nemogoče podati
vsaj ocene gibanja gospodar-
stva, saj za tako oceno ni nuj-
no, da imamo vse številke
izračunane natančno do deci-
malke.

Prav zaradi tega je pred-
sedstvo občinske konference
izrazilo obžalovanje, da še da-
nes ne vemo za gibanje gospo-
darstva v prvih treh mesecih
letošnjega leta in predlagalo,
da bi v kar najkrajšem času
dobili vsaj oceno, na podlagi
katere bi se lahko opredelili
za določene ukrepe. Clani
predsedstva so menili. da je
tekoče spoznavanje z gospo-
darskimi gibanji nujno in pri
tem opozorili, da so v nekate-
rih občinah take ocene tudi
pripravili. V slehernem tre-
nutku moramo vedeti za polo
žaj, so poudarili člani pied-
sedstva, pri čemer so menili,
da bi se morale ustrezne služ-
be pač neposredno povezati z
delovnimi organizacijami in
drngimi dejavniki, dobiti od
njih podatke in si na ta način
ustvariti vsaj približno sliko

tekočega stanja. Če samo ča~
kamo na podatke služb, ki so
za to zadolžene, se utegne zgo-
diti, da bomo zamudili vse
priložnosti za ustrezne in
učinkovite ukrepe.

Medtem ko so člani pred-
sedstva občinske konference
SZDL kritično ocenili poroči-
lo o poslovanju v letu 1982, pa
delegati zbora združenega de-
la občinske skupščine nanj
niso imeli bistvenih pripomb.
Predsedstvo socialistične zve-
ze meni, da je poročilo preveč
statistično in premalo anali-
tično. Tako na primer zbuja
pozornost podatek, da je
splošna poraba porasla kar za
44 odstotkov, kar samo po se-
bi zahteva podrobno preuči-
tev tega pojava, da bi lahko
sprejeli ustrezne ukrepe. Ra-
zen tega je tudi zanimiva ugo-
tovitev, da kar 80 odstotkov
organizacij dela le v eni izme-
ni, kar govori o slabi izkori-
ščenosti delo\Tnih sredstev.

Velja opozoriti na željo
predsedstva občinske konfe-
rence SZDL, da bi v kar naj-
krajšem času dobili na vpo-
gled podatke o prvih treh me-
secih letošnjega leta in verjet-
no ne bo odveč pripomba, da
bi zdaj, ko smo v mesecu ma-
ju, imeli na voljo vsaj grobo
oceno gibanja tudi že za april.

Niko Isajević


